
PROTOKÓŁ Nr 25/16

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 17 sierpnia 2016r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
4. Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor Zakładu Gospodarki 

  Komunalnej
5. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
6. Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Mateusz  Bukrewicz  –  Zastępca
Przewodniczącego Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XVII  sesji  Rady
Gminy Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.
2) w sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi oraz określenia terminu i miejsca składania deklaracji.
3) w  sprawie  ustalenia  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mielnik.
4) w sprawie wprowadzenia zmian w programie osłonowym dla Gminy Mielnik w

zakresie pomocy lekowej jej mieszkańcom.
2. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  statutowych  oraz  wyników  finansowych  Zakładu

Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2016r.
3. Przyjęcie informacji z wykonania budżetu gminy oraz realizacji inwestycji i remontów

za I półrocze 2016.
4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2016 r.
5. Ocena działalności oraz stanu przygotowania do pracy w roku szkolnym 2016/2017

szkoły i przedszkola.
6. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.
Poinformował, że nie otrzymamy środków na remont świetlicy w Tokarach i będziemy robić
to we własnym zakresie.  Przedstawił wydatki na ten cel i zakres robót. Poinformował,  że
sołectwo Tokary z funduszu sołeckiego przekaże środki na remont.

Pan Kazimierz Tobota zapytał dlaczego nie jest to ujęte w załączniku inwestycyjnym.
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Pani  Skarbnik poinformowała,  że  jest  to  remont  i  dlatego  nie  ma  zapisu  w  załączniku
inwestycyjnym.

Pan  Paweł  Grzegorz  Pura  zapytał  o  budowę  Chaty  Edukacji  Przyrodniczej  w
Maćkowiczach. Mieszkańcy sołectwa pytają  o to Pana radnego a on nie  jest  w stanie  im
odpowiedzieć. 

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  chciałby  w  najbliższym czasie  spotkać  się  z  mieszkańcami  sołectwa  i
porozmawiać na temat zamiennego projektu.  Obecny projekt zakłada budowę w świetlicy
dwóch  mieszkań,  które  na  pewną  nie  są  tam  potrzebne.  Mieszkania  spowodowałyby
konieczność ogrzewania, zadbania o wodę w zimie itp., a są to dodatkowe koszty. Zdaniem
Pana Wójta inwestycja była nieprzemyślana od początku. Najpierw kupiono działkę a potem
okazało  się,  że  na  tej  działce  nie  można  wybudować  świetlicy.  Wymyślono  więc  Chatę
Edukacji  Przyrodniczej  a  budowę  rozpoczęto  od  ogrodzenia  i  altany.  Teraz  elementy
znajdujące  się  na  placu  mogą  przeszkadzać  w  trakcie  budowy.  Nie  będziemy również  z
Syberii  ściągać  bali  na  chatę.  Trzeba  zapytać  projektanta  czy  wyrazi  zgodę  na  projekt
zamienny. Wykonanie takiego projektu wiąże się z kosztami, na co nas obecnie nie stać. W
tym roku prawdopodobnie nie będzie zwrotu podatku VAT lub też będzie dopiero w grudniu.
Podpisaliśmy umowę z firmą która podjęła się wyegzekwowania zwrotu podatku, czynności z
tym  związane  będą  kosztować  nas  1000  zł.,  w  razie  wygranej  firma  weźmie  12  %  od
zwróconej kwoty podatku.

Pan Lucjan Kożuchowski zapytał o budowę boiska i placu zabaw w Homotach,

Pan Wójt  odpowiedział,  że  działka  na  ten  cel  została  kupiona  i  przy tworzeniu  nowego
budżetu możemy zastanowić się nad budową boiska.
Poinformował, że z własnych środków za kwotę 300 tys.zł. budujemy most w Oksiutyczach,
utwardzamy plac przy GOKSiR, planujemy parking przy posterunku policji. Wprowadzamy
remont budynku Urzędu Gminy, ponieważ woda przesiąka do piwnicy.
W trakcie zebrań sołeckich mieszkańcy Homot będą mogli zgłosić te zadania.

Pan  Sławomir  Leoniuk zaproponował  aby  do  przebudowy  linii  energetycznej  włączyć
Adamowo.

Pan Tomasz Gorochowicz odpowiedział, że nie jest to możliwe, ponieważ prace projektowe
zostały zakończone i podpisano umowę.

Pan Henryk Symonowicz zapytał o budowę przedszkola w Mielniku.

Pan Wójt  odpowiedział, że odbył się przetarg na projekt, złożono tylko jedną ofertę, którą
odrzuciliśmy. Oferta opiewała na kwotę 96 tys.zł, my w budżecie przeznaczyliśmy na to 20
tys.zł.

Pan Piotr Szpakowski zapytał co dzieje się w sprawie zaplecza sportowego.

Pan Tomasz Gorochowicz poinformował, ze w sprawie tej toczą się procedury. Starostwo
Powiatowe  w Siemiatyczach  wygasiło  decyzję  na  budowę,  teraz  nadzór  budowlany musi
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wydać decyzję w spr. ekspertyzy budynku. Wykonawcę tej ekspertyzy mamy umówionego.
Na podstawie tej ekspertyzy powiatowy inspektor nadzoru budowlanego wyda decyzję dot.
oddania budynku do użytku (częściowo, bez dachu).

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(2).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości
opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  określenia  terminu  i  miejsca
składania deklaracji.

Pan Wójt  zgłosił poprawkę do paragrafu 2  pkt a i pkt. d projektu uchwały, polegającą na
wykreśleniu  zapisu  „potwierdzenia  zameldowania  na  pobyt  czasowy” i  zastąpieniu  go
zapisem „oświadczenie o przebywaniu” oraz na wykreśleniu zapisu „wystawionej przez ten
organ” (w punkcie d paragrafu).

Komisje  Rady  dokonały  poprawek  w  projekcie  uchwały  i  jednogłośnie,  przy
obecności 13 radnych, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji
o  wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia  terminu i
miejsca składania deklaracji.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(3).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu
udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie
Gminy Mielnik.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 1(4).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w
programie osłonowym dla Gminy Mielnik w zakresie pomocy lekowej jej mieszkańcom.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy obecności  13 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w programie osłonowym dla Gminy Mielnik
w zakresie pomocy lekowej jej mieszkańcom.

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 2.

Pan  dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej przedstawił  sprawozdanie  z  realizacji
zadań statutowych oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze
2016r.

Pan Sławomir Leoniuk zapytał kiedy w świetlicy w Mętnej zostanie zlikwidowany grzyb.

Pan dyrektor Szeweluk odpowiedział,  że  trwa  ustalanie  co  jest  przyczyną  powstawania
grzyba, prawdopodobnie wywołuje go przeciek z instalacji hydraulicznej.

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał  jaki  koszt  ponosi  ZGK  za  koszenie  i  zamiatanie  dróg
powiatowych.

Pan dyrektor ZGK odpowiedział, że otrzymujemy od powiatu 12 tys.zł na cały rok, z czego
7  tys.  jest  na  utrzymanie  ulic  w  Mielniku  i  5  tys.zł.  na  koszenie  poboczy.  Jest  to
zdecydowanie za mało, trzeba byłoby przynajmniej 12 tys.zł. na samo koszenie dróg.

Pan Wójt poinformował, że w Gminie Krynki, w ramach porozumienia z powiatem, Wójt
otrzymuje 70 tys.zł.  na utrzymanie dróg powiatowych. To wszystko zależy od stanowiska
poszczególnych powiatów.

Pan  Paweł  Pura poruszył  sprawę  przepustu  w  Maćkowiczach,  który  zarasta  zielem  i
drzewami. Poprosił dyrektora ZGK o oczyszczenie przepustu.

Pan dyrektor Szeweluk i Pan Tomasz Gorochowicz wyjaśnili, że jak woda się podniesie w
rzeczce, to przepust sam się oczyści. Taka jest technologia budowy tych przepustów.

Pani Olga Pogrebniak poinformowała, że w Radziwiłłówce, przy skręcie na Nurzec, są 3
przepusty, które są zanieczyszczone. Kiedy pada deszcz to na jezdni stoją kałuże.

Pan Sławomir Leoniuk poinformował, że w Mętnej ekipa z powiatu źle oczyściła przepust i
nadal jest on niedrożny.

Pan Piotr Wysocki zgłosił sprawę fatalnego stanu ulicy Bugowej, najgorzej jest przy Pani
Radź i przy „Panoramie”.

Pan Lucjan Kożuchowski poinformował o dużej ilości bobrów w rzece w Oksiutyczach i
Maćkowiczach.

Pan Piotr Wysocki zapytał  o  przyczynę nieprzyjemnego zapachu wydobywającego się  z
pompowni na Zagórzu. Szczególnie mocno czuć wyziewy kiedy jest wysoka temperatura.

Pan Szeweluk odpowiedział, że nic nie wskazuje aby działo się tam co złego. Zapewnił, że
zostanie sprawdzone czy nie ma tam zastoju.

Pan Kamil Zalewski poruszył sprawę  pracowników ZGK i ich pracy, radni rozmawiali o
tym na poprzednim posiedzeniu Komisji.
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Pan Szeweluk odpowiedział, że w sprawie tej były monity od Pana Wójta. Poinformował, że
zwracał uwagę pracownikom, zabronił im w godzinach pracy robienia zakupów w sklepach.
Uczula  pracowników na  temat  zachowań w pracy.  Podziękował  radnym za  uwagi  na  ten
temat.

Pan  Wójt  opowiedział  radnym  o  przebiegu  wizyty  w  Tarnowie.  Stwierdził,  że  jest  pod
wrażeniem panujących tam stosunków pracowniczych.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości sprawozdanie z realizacji zadań statutowych
oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2016r.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 3.

Pan  Tomasz  Gorochowicz przedstawił  informację  z  wykonania  budżetu  gminy  oraz
realizacji inwestycji i remontów za I półrocze 2016.

Pan  Sławomir  Leoniuk zapytał  czy  całkowicie  zakończono  doprowadzenie  wody  do
cmentarza w Niemirowie.

Pani Olga Pogrebniak zapytała czy zostanie postawiona we wsi druga tablica ogłoszeniowa.

Pan  Szeweluk  odpowiedział,  że  otrzymał  dyspozycję  ustawienia  jednej  tablicy
ogłoszeniowej.

Pan Piotr Wysocki zapytał o rekultywację wysypiska w Mielniku.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości  informację z wykonania budżetu gminy oraz
realizacji inwestycji i remontów za I półrocze 2016 r.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 4.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z
działalności za I półrocze 2016 r.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 5.

Pani Dyrektor Zespołu Szkół przedstawiła ocenę działalności oraz stanu przygotowania do
pracy w roku szkolnym 2016/2017 szkoły i przedszkola.

Pan Kazimierz Tobota zapytał, czy nauczyciele emeryci będą nadal zatrudnieni w szkole.

Pani Dyrektor odpowiedziała, że umowy ich kończą się z dniem 31 sierpnia br. i dalej nie
będą zatrudnieni.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości ocenę działalności oraz stanu przygotowania
do pracy w roku szkolnym 2016/2017 szkoły i przedszkola

(w zał. na str.............prot.)
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Do punktu 6.

Pan Piotr Szpakowski zapytał, co z budynkiem po sklepie w Moszczonie Królewskiej.

Pan Wójt odpowiedział,  że  mieliśmy podpisać  umowę ale  GS zwlekał.  Jeżeli  do  końca
sierpnia br.  nie  kupimy tego budynku,  to  będziemy potem rozmawiać z  syndykiem masy
upadłościowej.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

  Zastępca Przewodniczącego
                                                                                                              Rady Gminy 

                                                                                                        Mateusz Bukrewicz


	Protokołowała:

